



Australian Vanadium

Australian Vanadium 更新 Nowthanna Hill 铀和钒资源

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) 已将位于西澳大利亚州 Meekatharra 附近的 Nowthanna Hill 铀矿床的资源估算更新为 JORC Code 2012 标准。

Nowthanna Hill 在该公司旗舰澳大利亚钒项目的南部和东南部的矿权地包含铀和钒。

钒资源：使用 250ppm 五氧化二钒截止值，Nowthanna Hill 项目的推断资源量为 360 万吨，含有五氧化二钒 337ppm。

铀资源：该项目使用 200ppm 三氧化二铀截止值，推断资源量为 473 万吨，含有 404ppm 三氧化铀。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium updates Nowthanna Hill uranium and vanadium resources

[Australian Vanadium Ltd \(ASX:AVL\)](#) has updated the resource estimate for the Nowthanna Hill uranium deposit near Meekatharra in WA to JORC Code 2012 standards.

Nowthanna Hill contains both uranium and vanadium on tenements which are south and southeast of the company's flagship Australian Vanadium Project.

Vanadium resource: Using a 250ppm vanadium pentoxide cut-off the Nowthanna Hill project has an inferred resource of 3.60 million tonnes at 337 ppm vanadium pentoxide.

Uranium resource: Using a 200ppm triuranium octoxide cut-off the project has an inferred resource of 4.73 million tonnes at 404ppm triuranium octoxide.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China